
Bestyrelsesmøde d. 22. marts 2011
Kl. 19:30

Vært: Henrik Herløv Jørgensen, Sonnerupvej 4
Referent: Frank Heiberg

DAGSORDEN

1. alle Kommentarer til referatet fra bestyrelsesmødet 2. marts 2011, (ref. Frank S)

2. Henrik L. Økonomi
a. Status på samarbejdet med Nordea, herunder netbank.
b. PBS
c. Gennemgang af regnskabet 2010. Sendes ud inden mødet - HL
d. Status på restanter 2007, 2008, 2009, 2010
e. Status på øvrige initiativer fra seneste møde.

3. Jesper Generalforsamling
a. Indkaldelse, Dagsorden og Beretningen
b. Tidsplan for materiale
c. Aftaler med eksterne deltagere
d. Hvem opstiller/genopstiller/er på valg

4. alle Vejprojekt
a. Tidsplan
b. Beboerhenvendelser
c. Byggemøde onsdag d. 23/3

5. alle Trafiksaneringsprojekt
a. tekst til hjemmesiden

6. Henrik HJ Snerydningsaftale

7. Lars Hjemmesiden
a. Status og plan

8. Lars Fastelavnsfest søndag d. 6. marts
a. Evaluering og omkostning

9. Jesper Trekanten
a. Møde med CTR
b. Skuret

10. alle Evt.

/
Henrik Herløv Jørgensen
21. marts 2011



Referat  af bestyrelsesmødet 22. marts 2011 kl. 19:30.

Vært                :  Henrik Herløv Jørgensen, Sonnerupvej 12
Referent          :  Frank Heiberg
Øvrige til stede: Jesper Munksgaard, Frank Sparholt og Lars Plenge.

Ad. Pkt. 1.
Referatet blev godkendt uden bemærkninger.

Ad. Pkt. 2a+b.
Via OIS hjemmesiden kan vi konstatere, hvem der bor i grundejerforeningens område, og om
der i givet fald er foretaget opdelinger af enkelte matrikler.
Lars og Frank sammenholder foreningens medlemsregister med OIS-oplysningerne til brug
for PBS opkrævningen.

Ad. Pkt 2 c, d og e.
Som følge af kasserens forfald blev punktet ikke gennemgået

Ad. Pkt. 3 Generalforsamling.
Udkast til bestyrelsens beretning blev diskutteret.
Der skal formuleres forslag til trafiksaneringsprojektet.
Vi forventer Kim Reggelsens deltagelse på generalforsamlingen.
Opstilling/genopstilling til bestyrelsesposterne mv. blev afklaret

Ad. Pkt 4.
Der afholdes byggemøde i morgen den 23. marts 2011.

Ad. Pkt. 5.
Lars lægger udkast til trafiksaneringsprojektet på foreningens hjemmeside.
Bestyrelsen foreslår at omkostningen afholdes over foreningens drift.

Ad. Pkt. 6.
Snerydningsaftalen med Hoffmann A/S er som bekendt opsagt.
Vi har fået et foreløbigt tilbud fra Køge Brolægger Firma.
Henrik Herlev Jørgensen og Frank Heiberg kontakter GF Brønshøj Haveby og GF Kirkestien
med henblik på at få en fælles aftale

Ad pkt. 7.
Materiale vedrørende vejprojektet uploades i morgen

Ad. Pkt. 8.
Dervar 95 tilmeldte til fastelavnsarrangementet, og for en gangs skyld havde vi flot vejr.

Ad. Pkt. 9
Der er foretaget beskæring for en måneds tid siden. Der pågår løbende oprydning.

Ad. Pkt. 10
Intet at referere


